
Mötesanteckningar Höstmöte BK Gripen 2019-09-24. 
 

 Tid: 18.15-18.35 

 Plats: Klubblokalen Gyllenhjelmsgatan 

 Närvarande klubbmedlemmar inklusive styrelsemedlemmar 26. 

 

§1. Undertecknad hälsade deltagarna välkomna och öppnade mötet. 

§2. En kort bakgrund till den förestående bytet av klubblokal gavs av mötesordförande. 

Styrelsen har identifierat de viktigaste kriterierna för en ny lokal för bridgespel som varande; 

lägre hyreskostnader, centralt läge samt lokalen förlagd till markplan utan trappor. Valet föll 

(maj) på att närma sig Pensionärernas Hus och ett dispositionsavtal mellan Pensionärernas 

Hus och BK Gripen kunde undertecknas i slutet av juni. Ny lokal tillträdes från och med 2019-

10-01 och flytten beräknas ske v42. Första speltillfället i nya lokalen planeras till tisdag v43. 

Under flyttveckan v42 kommer inget bridgespel att genomföras med undantag av 

nybörjarkursen 2019-10-14. Nuvarande lokal frånträdes 2019-12-31 enligt överenskommelse 

med hyresvärden. I övrigt hänvisas till informationsblad 2019-09-19 författat av Kjell 

Rosenqvist. 

Arbetsgruppen som arbetat med frågan har varit Pia Löwgren, Kjell Rosenqvist, Jan-Åke 

Petersson och undertecknad. Som ordförande i föreningen vill jag rikta ett stort tack till 

gruppmedlemmarna för ett utmärkt och snabbt genomfört arbete. Mycket betydelsefullt för 

det snabba genomförandet är de upparbetade kontakter som Pia, Kjell och Jan-Åke tillfört 

gruppen. Ett särskilt tack till Jan-Åke som har lagt ner åtskilligt med egen tid under de 

senaste månaderna för att iordningställa den nya lokalen. 

§3. Konsekvenser av flytten blir att spelprogrammet för hösten 2019 måste revideras samt 

att kostnaderna för klubbens verksamhet under 2020 blir väsentligt lägre. Tack vare Birgitta 

L och Kerstin A kunde ett nytt reviderat spelprogram delas ut vid mötet. Styrelsen har 

beslutat, mot bakgrund av de sänkta kostnaderna, att sänka spelavgiften från och med 2020-

01-01 till 30kr per speltillfälle. 

§4. En kort frågestund avslutade mötet och känslan var att informationen togs emot mycket 

positivt. 

§5. Undertecknad tackade för visat intresse och avslutade höstmötet. 
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